

围墙铁网 道路隔离栏杆 揭阳绿化带防护栏 物流园室外隔离网护栏

产品名称	围墙铁网 道路隔离栏杆 揭阳绿化带防护栏 物流园室外隔离网护栏
公司名称	广州市禾木金属制品有限公司
价格	7.00/米
规格参数	品牌:禾木护栏 材质:镀锌丝 表面处理:浸塑
公司地址	广州市天河区燕岭路27号
联系电话	17817790620

产品详情

护栏网优点 (Advantages of guardrail:) :

1.现场施工安装灵活性强，可根据现场要求随时调整结构造型和尺寸，也可配相应的立柱使用。

1. The flexibility of on-site construction and installation is strong. The structural shape and size can be adjusted at any time according to the on-site requirements, and can also be used with corresponding columns.

2.产品色彩鲜亮、抗老化、耐腐蚀、规格齐全。

2. the product has bright colors, anti-aging, corrosion resistance and complete specifications.

3.网面平整，强力张紧，不易受外力撞击变形。

3. The mesh surface is flat, strongly tensioned and not easy to be impacted and deformed by external forces.

4.结构简单，用料少，便于远程运输，造价低，高效防腐，寿命长

4. Simple structure, less materials, convenient for long-distance transportation, low cost, high-efficiency anti-corrosion and long service life

5.将围网与砖混墙筑为一体，有效克服了该网刚度不足的弱点，增强了防护性能。现以被用量大的客户普遍接受。

5. The fence and brick concrete wall are built as a whole, which effectively overcomes the weakness of insufficient stiffness of the fence and enhances the protection performance. Now it is generally accepted by customers with large consumption.

6. 高效防腐 使用寿命长。

6. High efficiency anti-corrosion and long service life.